
Zápis č. 2 

ze zasedání Osadního výboru Kaňk, konaného dne 18. dubna 2018 

 

Přítomni: J. Lengerová, M. Krepsová, J. Veselá, J. Vrabčák, J. Červená, J. Benešová 

Nepřítomen: M. Kužela 

1) J. Lengerová informovala členy OV o informacích z technického odd: 

- na Kaňku v současné době probíhá digitalizace elektrifikace, kterou provádějí 

zaměstnanci ČEZ 

- stav opravy přístřešku na autobusové zastávce „U kostela“ směrem na Kolín. 

Konstrukce byla natřena a dokončení zastřešení znova urgováno. Příslib urychleného 

dokončení. 

 

2) J. Vilhelm zaslal stručné info o stavu prací na Analýze rizika na Kaňku. Jsou ukončeny 

veškeré průzkumné práce a odběry vzorků. Posunujeme se do fáze zpracování dat. Tato fáze 

bude poměrně náročná. Odhaduji, že  zveřejnění výsledků lze očekávat nejdříve v polovině 

července - s ohledem na rozsah a odbornost problematiky patrně později. Děkujeme Vám za 

vstřícnost a poskytnutí zázemí pro získání potřebných dat a pro kontakt s občany. Zasláno 

mailem den 5.4.2018. 

3) J. Benešová  připravuje podklady z archívu k úpravě zeleně u pomníku z první světové 

války před radnicí.  

4) Byl diskutován projekt pojmenování uliček na Kaňku. Členové OV se rozhodli k projektu 

vrátit a pojmenování ulic realizovat. Návrhy názvů ulic je připraven, včetně připomínek 

občanů. Názvy budou aktualizovány a doplněny nové názvy. M. Krepsová prověří názvy na 

Iternetu, aby nedocházelo k duplicitě s KH. Projekt bude koordinovat J. Červená. Další 

schůzka k tomuto tématu bude 16. května v 19 hodin v Mozaice. 

5) Občané Kaňku by rádi věděli, zda má město nějaký záměr s radnicí na Kaňku, když se 

bude provádět oprava fasády a oken. Bude se opravovat i vnitřek budovy? Zejména se jedná o 

značnou vlhkost místností. 

Zapsala 

J. Lengerová 19.4.2018 

PS 

Než byl zápis odeslán, byl přístřešek nad autobusovou zastávkou zastřešen. Děkujeme 


